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KF § 2:10 Dnr. KS 2024/0044

Taxa for sjalvskjutsersattning och revideraderiktlinjer

for elever i skolskjutsverksamheten

Kommunfulimaktiges beslut

1. Reviderade regler och tillämpningsanvisningar (riktlinjer)
för skolskjutsverksamheten i Osterakers kommunfor elever
i förskoleklass, grundskola och särskola i enlighet med
bilaga till tjänsteutlåtande daterat 2024-01-15 antas,

2. Fastställa självskjutsersättning för båt till 55 kronor per

påbörjad resa och 55 kronor per påbörjad sjömil.

Särskilt yttrande
Viktoria Köppä (MP) lämnar in särskilt yttrande, bilaga KF $ 2:10/2024-04-22.

Sammanfattning
Samhällsbyggnadsförvaltningen har tagit fram förslag till reviderade

skolskjutsriktlinjer. Revideringen syftar till att förtydliga riktlinjerna vad avser
självskjutsersättning till och från öar som saknar broförbindelser eller reguljär
båttrafik. En taxa för självskjutsersättning ska också fastställas.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2024-03-25, § 3:3.
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2024-03-19.

Kommunstyrelsens tekniska utskott har behandlat ärendet 2024-03-13, $ 2:5.

Förslag till beslut
Mathias Lindow (L) yrkar bifall tillKommunstyrelsens förslag.

Viktoria Köppä (MP) biträder Mathias Lindows (L) yrkande.

Propositionsordning
Ordföranden konstaterar att endast bifall yrkats tillKommunstyrelsens förslag
och frågar om detta även kan bli fullmäktiges beslut samt finner frågan med ja
besvarad.

Expedieras

Samhällsbyggnadsförvaltningen

KSTU

   usterandes signatur” Utdragsbestyrkandegsbesty!

 

 



Protokolisbilaga KF § 2:10/2024-04-22 Dnr. KS 2024/0044

Särskilt yttrande avseende ärende 10
- Taxa for sjalvskjutsersattning och revideraderiktlinjer for eleveri

skolskjutsverksamheten
Kommunfullmaktige 2024-04-22

För ökadvalfrihet för familjer med barn i skolåldern i vår skärgårdskommun så ser vi i

Miljöpartiet ett behov av att kommunen arbetar vidate med frågan. Dels så ser vi ett behov av att

kommunen verkar för att tidtabellerna är anpassadetill att barnen kan komma till och från skolan

på ett rimligt sätt. Och i de fall familjer med skolbarn eller förskolebarn bosätter sig på öar där

det inte finns reguljär båttrafik eller där reguljär båttrafik upphör behövs riktlinjerna eventuellt ses

över. Med det sagt yrkar Miljöpartiet bifall till beslutsförslaget

Viktoria Köppä (MP)
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